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Szia Dóra,
Zegről a bíróság gazdasági osztálya 3 nappal előbb megküldte, mint a fasiszta bűnbandád az

indoklást összetákolta volna. Gondolom Sorok leülvöltözte fejüket, ezért inkább én szólok neked. 
A Hamzsás történet perköltséges részét szegény Lebár kapta, több mint 10évig elhúzta. Lebár egy
valósan jó ember, ha megint ő kapja az meg fogja viselni. Először azt mondta ad pár évet, azalatt
úgyis meggondolom magam. Majd tényleg egészen sokáig jegelte az aktát. Utána ő is hitte, hogy
Atala javaslata alapján kérek perújrát. Végül a JHX-661-es Volvot azért vitte el mert látta, hogy mi
tényleg nem használjuk. Ahogy lefoglalta mi le is parkoltuk, pedig a forgalomból sem vonatta ki.
Szóval egy új autót vitt, ám annyi idő után már engem mentett. Lebár György nálunk családtag lett,
pedig anno még a bíróságok sem voltak fasiszták. Pusztán százas nagyságrendű eljárást untam meg,
hiába nyertük őket, a végére már pont kellett. Egészen más volt, még humoros kedves történet volt.
Gyurit mentem, a mocskos munka úgyis tiéd – és szólok ne a fasiszta állat üvöltsön veled: intézzed

Nézzük mi történik, mikként lesz emberből állat:
Ebben a „kisgyerekek rajzát üldöztétek” történetben az összes szabályt megszegtétek, a fél

Btk-t  elkövettétek.  Nem  valami  homályos  messzi  büntetőtörvénykönyvről  beszélek,  hanem  az
aktuálisról.  Oly  módon keveredtetek  ennyire  mélyre,  hogy húsz  éve  még csak  minden ezredik
lépésnél szegtétek szabályokat, aztán már minden századiknál, majd minden huszadiknál, nemrég
már minden tizediknél - mire eljutottunk ehhez: ebben már az összeset. Mindig így születik fasiszta.
Nade fasiszta bűnözőkkel nem egyezkedünk. Beszélgetni kell, de nincs alkudozás velük, soha.
Sima bűnözőkkel lehet. Náluk létezik a „zsiványbecsület”, még bűnözőknél is vannak szabályok.
Pusztán a fasiszta jelzővel ellátottakkal tiltott, mert náluk nincsenek szabályok. Egyetlen egy se.
Náluk csak az a természeti törvény létezik, hogy az erősebb kutya eszik, a többi éhezik. Ez viszont
nem „szabály”, hanem puszta ösztönlény. Ezért is nevezzük őket „fasiszta állatoknak”. Nem tartjuk
őket  embereknek.  Éppen  ezért  is  beszélgetünk  velük  sokat,  hogy  legyenek.  Legyenek  ők  is
emberek.  Működik!  Ha  sokat  beszélünk  plusz  mutogatjuk  is,  cselekedetek,  akkor  idővel  ők  is
emberek lesznek. Minő csoda: mindig hat, ha néha lassan is. Jellemzően csak utólag, ám a célt
tekintve ez mindegy. Állatokból emberek kellenek. Ezt kell elérni ami egy elég egyszerű cél is.

Szívesen beszélget tehát az ember, amiben csak annyi a gond, hogy mindig elvonja időt a
hasznostól.  Ebben  a  percben  például  az  bánt,  hogy  amíg  veled  beszélgettem  hanyagoltam  a
Babcsány anyukát. Fiam ballagási fotóján ott anyuka kedves szava, ám én nem tettem meg mindent
értük amit lehetett volna. Elcsesztem rengeteg időt például veletek. Neked magyarázgattam, hogy
ne a bűnözőket pártoljad, aközben Böhönyén is 5 gyerek. Anyuka egy tünemény, ott apuka és az
Ervin nevű nagyfiú az autista. Ervin gimiben rátámad Cili  nénire, lányom kedvenc tanárnőjére.
Persze el kellett mennie, de megelőzhető lett volna. Cili néninek ugyanis akkora nagy szíve van,
hogy biztosan jól kezelte volna, nem történt volna. Ha tudja mit lát. Ha érti is, ha jól felkészítik rá.
Ervint is lehetett volna terelni, segíteni, csak az nem néhányszor 5 perc, hanem rengeteg idő, soksok
Csak jó poénnak: az én nagyfiam idén is kapott egy igazgatóit, miközben az összes tanár mindig
elmondja,  hogy  „mennyire  tisztelettudó”  gyerekek,  ritkaságok.  Nos  az  történt,  hogy  igazgató
megkérte arra, hogy „mesélje el mi volt a szalagavatón”. Az én fiam pedig azt válaszolta, hogy nem
tudja. „Maga volt ott, maga tudja”. Típusos, szép ismét. A Diri azt hitte szemtelen a gyerek vele,
meg is lepte egy tisztelettudó miként beszélhet így vele. Pedig csak nem beszélték egymás nyelvét.
Egy autista szó szerint érti: ahol nem járt arról nem mesélhet. Autista nem jön rá arra a trükkre,
hogy arról beszéljen „a bálba miért nem jött el?” Hát miért kell cselesen beszélni, miért nem megy
egyszerűen tisztán? Abból értene mindenki. Aztán mikor megtudta Diri is, akkor nagyon bántotta
miként érthették egymást ennyire félre. Igazgató úr ballagási beszédébe is beletette. A jó emberekbe
sokkal kevesebb idő is sokkal hatékonyabb, a fasiszta állatoknak pedig tök mindegy. Az előbbi
szeretné jól érezni magát a bőrében, szeretné a sikerélményeket és nagyon bántja is ha valami nem
úgy sül el - az utóbbi pedig eleve süket, meg se értheti mert nagytőke megerőszakolta, megvadította



Ervinhez hasonló zsenigyerek volt itt Keszthelyen is, Dóra te is ismered. Olivérnek hívták. A
gimiben pár évvel alattam járt, neked pedig feletted. (ugye mondtam: csak annyi kellett volna ebben
a sztoriban is, hogy pár évvel közelebb vagy: akkor nem csináltok ekkora őrültséget) Nos én azért
emlékszem Olivérre, mert mi már a harmadikban elsöpörtük még az elit pesti gimiket is, ezért aztán
a Tuba Imrééket negyedikre már el is vitték olaszba. Negyedévre nem maradt más csak a tartalék, a
lusta tartalék, amihez még a kisfiúcska Olivért is berángatták. Persze akkor még én sem tudtam mi
ez autizmus, ám annyit már akkor is megláttunk, hogy Olivér hasonlatos a mi Imrénkre. Imréből
professzor  lett,  hát  Olivérnek nem jött  így  össze.  Vicces  volt  amúgy az  elitben  mit  keres  egy
kisgyerek,  még  ha  csak  nézelődni  is.  Pedig  ami  a  Földön  valóban  nagy,  tényleges  szellemi
teljesítmény és nem csak kamu, az minden tőlük származik. Alan Turing, Amadeus Mozart, Vincent
van Gogh, stb.. minden amihez valóban agy is kell: autisták voltak. Egyszerű „trükkjük” van, olyan
gyagyaságokra mint te meg én, hát ők nem pocsékolják el. Értékesebbek ennél. Amúgy képesek
lennénk mi „átlagok” is arra amire ők, akkor ha mi nem szívnánk le örökösen egymást.
Én például nagyon sokáig lekezeltem Imrét, hogy hüle vagy te szép öcsém csak stréber. Mikor aztán
nagysokára megláttam egy roppant egyszerű feladatnál, hogy nem csak extraszorgalmas,  hanem
máshogyan is jár a feje. Elegánsabb megoldása lett, hát hálás is vagyok a sorsnak ismerhettem. Más
pályákon focizunk, és Olivér is ilyen, ahogyan most Ervin is. Mi meg körülöttük állatok lettünk. 
Én veled pocsékoltam el az időmet kisiskolások rajzán (meg autista rendőrön és autista ügyvéden)
közben Ervinnek és anyukájának nem segítettem. Elszámolásnál majd nagy bűnöm lesz. Ebből a
történetből nekem ilyenek lesznek, más semmi, mégsem egyszerűbb helyzetem nekem mint neked.

Macskám félbeszakított, akadályozza segítsek neked. Oka van még ennek is, tettél érte. Még
ezért is. Én „kutyás vagyok”, nálunk a macskákat megtűrtek, örüljenek itt lehetnek. Tilos simogatni,
nem dögönyözzük, nem járhat ágyban, pusztán nem bántjuk őket és csak ennit  kapnak..  Ennek
ellenére persze korábban is voltak olyanok, hogy macskák eljártak velünk sétálni,  vagy amikor
birkóztam a  kutyámmal  akkor  a  macska  is  rátámadt  kutyára.  Komikus  volt  ahogy  cica  összes
erejével a Rottweiler fenekét harapta. Ez egy nagykutyának még bolhacsípés se, viszont az a lényeg
részt vett a csatában, küzdött értünk. A legnagyobb frászt viszont a mostani macsek nagyanyja hozta
rám. Mai cicák nagymamija bútoron mellém ült (pedig tudta nem lehet) majd jó hangosan még
veszekedni is kezdett velem. Úgy nyávogott mintha nyúznám pedig hozzá sem értem. Még neki állt
feljebb pedig ide fel sem jöhet. Hamar kiderült szülni fog. Elleni! Mindezt tőlem pár centire, hát te
nem vagy észnél! Még a saját gyerekeim születésére sem mentem be nézelődni, azonnal ketten
kezdtünk el  visítani.  Én segítségért  üvöltöztem, a macska meg azért  mert  szülne.  Mákom volt,
nálunk Heni a bioszos, szépen meg is oldotta. Szülést levezetve lett pár kiscica, ám a műsornak még
nem lett vége. Hálóban ágyunk melletti apró éjjeliszekrényt gondolta ki biztonságos rejtekhelynek.
Napokat küzdöttünk ezen, hát mindennek van határa. Ők nem fognak mellettünk centikre alukálni, a
ház másik végében is van jó helyük. Mi odahordtuk a kiscicákat, az anyacica rögtön vissza. Végül
én adtam fel: jó akkor én alszok a ház másik végében. Na kész csoda, azután már nem cuccolta
vissza bébicicákat éjjeliszekrénybe. Sőt, nemsokára én is visszaosonhattam eredeti helyemre. 
„Cserébe” viszont tényleg jó fej volt. Bármikor bármelyik picigyerekünk sírt, mindig öreg macska
ért előbb oda. Rohant. Évekig vigasztalta embernek gyerekét leghamarabb pont az anyamacska.

Miként keveredsz Dóra te még ebbe is? Amikor ez a nagyicica eltűnt, mi sokat kerestük. Pár
utcával  odébb  egyik  barátnőnk  önhatalmúlag  még  a  rendőrségre  is  betelefonált,  majd  azonnal
szaladt is hozzánk át. A rendőrségen az ÜTI azt közölte vele, hogy tudja kinek a macskájáról van
szó, „az a skizofrén”. Említett meg engem így, mert te nem végezted a munkád. Hozta ezzel a
barátnőnkre is rá a „jól megmondja neki a magáét”. Így hát helyetted nekem kellett csitítani, hagyja
fenébe, ott csak hülyék. (Látod ilyen egyszerű mit hazudtok, majd abból mit értenek. Hol tartotok.)

Most ugyanennek a nagyicicának az unokája szült, csak annyi a különbség a lábamra feküdt.
Lábamról mondta a magáét, pedig ezt a „tuti ellési módszert” biztosan nem tanulta. Érettségiző
nagyfiam azonnal közölte is, hogy neki is lehetne ekkora mázlija. Állítólag ha pont az írásbeli ideje
alatt szül valaki, akkor a teremben mindenkinek a maximum pontszám jár. Ilyet se hallottam soha... 
Mindegy, még a mostani cicánk sem akarja, hogy neked segítsek Dóra. Még ez az unokacica se.
Ezen irat gépelgetése közben inkább ellett párat. Fontosabb volt nálad.



Bocs hát, hogy nem veled foglalkoztam. Lekötött még az a kisgyerek is akit 4 éve a fasiszta
rablóbandád  üldözött:  pont  most  érettségizik.  Képzeld  matematika  tanár  szakra  felvételizik.
Szerintem  matekból  jóval  többre  képes,  ám  ez  a  kölök  tanítani  akar.  Hát  elég  nagy  lökött!
Napjainkban  fasiszta  bandád  éppen  tanárokat  alázza.  Alázás  része  a  „korporációkba”  történő
szervezés is, mely ismét csak fasiszta szokás. Nem újdonság ez se. A történelemben már megesett. 
Ám számomra ez a gyerek pont azt mutatja, hogy van jövő. Olyan jövő melyből ki fognak tenni
titeket. A fasizmus ugyanis sehova se vezet: a pénz nem lett Isten. Erőszakot téve lesz pont fasiszta.

A fasizmusnak (a NER-nek) tehát rövidesen vége. Fideszestől, ellenzékestől, kompletten. Az
emberek elviselnék, ám fasiszta gazdaságnak semmi értelme. Aki rablásból él az kótyavetyél. Vége.

Szeretitek áltatni magatokat, hogy ti (még) bírók vagytok – pedig a frászt! Ahol ugyanis
nincsen jog, semmi nulla, ott bíró sincsen. Küldök hát neked ajándékot. Olyat amivel menekülhetsz.
Nógrád megyét beárultam, csatolmányban lesz a hatás. Ám képzeld pl Vas megyét nem árultam be.
Ez neked drága a felmentésed. Arról szól, hogy nem te döntöttél. Tedd el szépen ezt az iratot és
tartsad  is  magadnál  mindenhol.  Könnyű  lenne  most  azt  mondani,  hogy  „pesti  utasítás”.  Ezen
hergelődve  azt  állítani  Sorok  Norbert  és  Turupoli  Tibor  társaság  sima  bűnöző  banda.  Mezei
köztörvényesek. Ám ez a kijelentés fekete-fehér lenne, a világ viszont színes. Érdekes.

Érdekesebb hát: én itt éltem le az életem, akaratlan is sokat tettem. Így hát kisvárosban nem
lehet az titok,  hogy az ügyész Imre hol miket locsogott.  Nade hiába szaladt Bálinthoz, az meg
Jenőhöz, mert az öreg csak annyit közölt vele, hogy „legyen észnél”. Jenő nem oktatta ki pontosan.
Főleg azért sem tehette ezt, mert még Jenő saját maga sem tudja, hogy ez pontosan mit is jelent.
Jenőt  különben is  csak egy brüsszeli  képviselőség érdekli,  ez az egyetlen célja,  hogy oda még
eljusson. Nyugdíjas idős korában ott még egyet hereverészhessen. Eddig sem akart belekeveredni
soha semmibe se, erre a korszakára pedig már főleg nem.

Hát Bálintka futott is szaladt tova: ha dohány is van benne, akkor meg sem állt egészen a
LézerJaniig. Jánost a kérdés se érdekelte, kapásból azt válaszolta „jó helyre jöttél szép öcsém”,
majd  ugyanazzal  a  mozdulattal  a  hóna  alá  is  csapta.  A rémült  és  kíváncsiskodó  Bálintkából
államtitkárt csinált. Ennek az „általános iskolában kisgyerekek dinoszauruszt rajzoltak” sztorinak
máris lett kézzel is fogható haszna. Ilyen viccesen megy ez ma. 

Te meg idézgetni akarod a rendőröket. A kapitány meg azt írja erre neked vissza, hogy nem
tudja merre laknak a saját rendőrei? Hát persze ezt kapod, mert nem szabályokat kell neki sem
tartani, már a bűnözők ugráltatják őt is. 
 

Másik ilyen felmentésed lesz: emlékszel még a cigány Tündire? Arra a családra kik pont egy
értékes telken laktak? Közvetlen a kastély mellett. Kellet a nagytőkének telek, hát lefizették bandád.
Nos a Tündi kétségbeesésében börtönőrt üti, hisz másokkal Tündi nem is találkozhat. Tündi titeket
bűnözőket nem üthet, a közeletekbe sem férhet, ezért szerencsétlen sorsú fegyőröket püföli. Két
szegény ember ütlegeli  egymást.  A fasiszta államrendnek pont  ezt  lényege.  Ezt  élvezi,  kedveli.
Amúgy ez se új, ez se különleges. Ugyanaz mint a felcsúti juhász + még sok ezer másé hazánkban.

Nos én is hasonlót tettem mint a Tündi. A most húsvéti iratomban bűnpártolással vádoltalak
meg titeket. Ennél durvában én nem üthetlek. Ilyenkor egy bírónak (aki még bíró) az első lépése az
lenne, hogy kollégának átteszi: „én NEM vagyok bűnöző, védjél meg!” Ám ezzel nagy baj van, a
dinós rajzban minden tiszta. Legszebb beismerés pont a másodfok: homokban feje úgy tesz mintha
nem is olvasott volna tőlem semmit se, meg se kapta. Megtették amit kértem: előadták a hülyét. 
Hát  köztörvényesek számára is  mentség Bálintka szép története.  Ma ők a bírók, ti  meg nem.

Hát akkor keressük meg, hogy kik is ma az igazi bírók, kik hozzák meg helyetted, hisz
nincsen itt semmiféle hatalommegosztás (kormányzás, törvényhozás, stb..) mert csak buta törzsek
vannak.  Lássuk  kik  döntenek  tehelyetted.  Fontos  lesz  ez,  merthogy  másról  szól  mint  hiszed:
nagyon-nagyon régóta nem emberek harca, hanem értékrendek ütközése ez.

Mi ezer éve rakosgatjuk ide az államot, mások meg lejáratják, rongálják – ez a meccs lényege.



Ha tehát  fel  akarjuk  tárni,  érteni  is  szeretnénk:  pl  tudod  te,  hogy  ki  irányítja  a  környező  2-3
megyében az összes gyagyás fideszest? Hát nem a Bálintka de még csak nem is távoli Jánoska.
Velük csak csuklóztatják rendőrkapitányokat, ügyészeket, titeket. Az egy teljesen más lépcsőfok. Az
lesz,  aki  ápolgatta  pátyolgatta,  kinevelte  nekünk ide  a  Ruzsics  Ferencet,  Hévízre  Papp Gábort,
fidesz élére a miépes Csótár Andrást. Az lesz aki napjainkban most éppen Navracsics Tibort oktatja.
Tiborunk kútfejét tágítgatja. Tudod-e, felismered-e ennyi sok adatból, hogy ki is neked a főnököd? 

Én elhiszem nem is ismered, ezért is kérdezem: ki itt ma vidékünk főokosa, ismered-e drága Dóra?
Beszéltél-e valaha már vele? Az utcán felismernéd-e aki eldönti, pl Tündiről mit kell  gondolnod? 
Segítek:  Hát  pont  a  Helikonportál  „Vazulja”.  Ezt  az  álnevet  választotta, találóan  aggatta  saját
magára. Nos én ezt a Vazult még a 80-as évek közepéről ismerem. Meglepően jól ismerem. Vazul
annyira antikommunista volt, hogy ő a VIT-en azaz a Világ Ifjúsági Találkozón még Moszkvában is
járhatott. Már akkor abba a nem több mint tucatnyi elit megbízható „jóelvtársi” kölökbe tartozott. A
80-as évek óta is nekünk meglepően jó a viszonyunk. Köszönhető talán annak, hogy mindig el
tudom nevetni hülyeségüket. Sosem érdekelt az ő nagy küzdelmük. Főleg egymás közti küzdelmük.
Én  a  80-as  években  -csak  halkan  mesélem,  hogy  nem  a  VIT-ről  ismerem-  még  a  megyei
történelemversenyt sem nyerhettem meg. Azon volt vita, hogy hol van Battonya. Szerintem nem az
volt az első település ahol határainkat átlépték, csakhogy ilyet akkor még nem lehetett. 
Azóta  nagyot  változott  a  világ.  Pl  Én  ma  pont  a  kommunistákat  védem,  Vazul  pedig  a  bősz
antikommunista.  Ő járhatott  Moszkvában,  ő  biztosan  ismeri  is  őket.  Szóval  ez is  ugyanaz  ami
nagyba: Orbán ismerhette a liberálisokat, hát ő szidhatja, sorosozhatja is őket. Ők a mi csürhénk. 

Merthogy buta mese amiket előadnak, még Ferenc pápa arcába is a barantát tették. Lájkolta!
Belőlük lesz aztán a kalandozni járó rablóbandánk, akik a valóságban nem is „kalandoznak” hisz
minden ütközetükből „csatájukból” csak elszaladnak. Nem kalandozók, egyszerű fosztogatók ők.  
Azaz a  Koppány kontra Szent István történet zajlik még napjainkban is. Ahol egyik oldalon
Vazul és a gyagyás bandája akik leginkább csak egymás közt küzdenek. Sima koncokért (pénzért)
küzdenek, közben taposnak le embereket, Tündiket (még csak nem is mivelünk) - míg a lényegi
másik oldal rakosgatja apránként vissza. Toldozza, javítgatja károkat amiket a törzseink okoznak.
Ők szétveri államot, mi meg pakolgatjuk a romokból össze újra és újra és újra. Ezer éve megy ez.
Mi  ezer  éve ugyanott  vagyunk és  ugyanazt  akarjuk,  ti  meg egyik nap kommunista,  másik nap
liberális  vadkapitalista,  harmadik  nap horthysta-fasiszta.  Az  ember  fejét  csak  kapkodja.  Össze-
vissza  szaladgásztok  melyben  csak  az  a  célotok,  hogy  pénzt  kapjatok.  Pedig  mindig  kaptok,
engedünk bőven sokat is, aztán mégsem nyugodtok. Magatok után örökké csak pusztulatot romokat
hagytok, mindenfelé szépeket ígérgettek, aztán csak fájdalmakat okoztok. 

A mi kis dinós történetünket tehát „intézhettem” volna akár Vazulékkal is. Kati még azon a
héten felmentett volna titeket. Egészen pontosan kértétek volna önként, merthogy még Novákék
lánya is Vazul nevelése. Pl mikor Ferenc pápa „mélyértelmű” szavait megköszönte Katinak csak
címezte, Vazulra szólt rá. Kicsike világ hát ez. Nincsen itt sok szereplő, roppant könnyen nektek is
ellenőrizhető. (csak Vazult kell azonosítanod, ám sokan fognak ebben Keszthelyen súgni neked,
csak megfelelő embereket kell kérdezned. Tudok javasolni akár korábbi iskolaigazgatókat, aztán
internet lesz barátod és máris látod Katikát a friss tréningeken, napjainkban is… )
Sőt,  okosan is  sakkoztak mikor élvezettel  nézték amint én győzködlek titeket „legyetek bírók”.
Szövegelem, hogy végezzétek el azt ami írott is. Ám levegőt sem mertek venni, csak élni hagyjanak
Szerintetek  hogyan  juthatott  el  hozzám  Imrénk  miket  locsogott?  Nekem  még  csak  lehallgató
berendezéseim sincsenek, nem mint pl a végrehajtóknak. Ahol ma bárki hallgathatja azt, hogy még
pont  a  lehallgatást  engedélyező  államtitkár  felesége  is  miket  csacsogott.  Hát  így  harcolnak
egymással ma a fasiszta törzsek. Vazulék a dinos történetről tehát nem tőlem szereztek tudomást, ők
már  „csak”  kihasználni  szándékozták.  Ugyanaz  ami  országosan az  itt  kicsiben,  ám velük,  még
mindig megléphetném felmentésetek. Ha meg nem teszem az is tökéletes ha a pályáról Bálintkát és
Janikát  leszedem.  Idegenek  idepofátlankodtak  a  területükre.  Ez  itt  sokévtizedes  hűbérbirtokuk,
Janikáék húzzanak is el innen. Helyben nálunk is így harcolnak egymással fasiszta hordák. Értékeik
szabályaik nincsenek, a balekokat pedig rendre fel is használják. Sakkfigurák lettetek.  
A vártatok fél évet és eltoltátok választások utáni hétre az Bálinka műve, az elraboltatásom Vazulé. 



Bálintka nem találja helyét, őt fenekekhez nevelték. Szép példája tőletek 50m-re a leégett Deák
sarka. Akik ott éltek ma mindenki földönfutó, pedig ezt Keszthelyen senki sem akarta. Volt segítő
szándék, csak nem a nép az a bizonyos fenék. A fenék Balaton-parton tombol, Vazulékat bosszantja.

Soha nem voltak egységesek. Helyihordáink mindig külön, egyéni háborúkat vívtak. Persze van
ennek  is  szép  része,  mikor  itt  nem polgári  kör  hanem nemzeti  kör  lett,  ám ilyen  villanásokat
leszámítva a többi minden csúnya. Vannak amúgy országrészek ahol sikerül őket egy zászló alá, egy
táborba terelgetni (jellemzően Tolna vagy a Tisza vidéke) viszont a Festetics birtokokon ez sehol
sem megy. Nem csak Keszthely katyvasz hát, ugyanez pl Csurgó, mely szintén a grófék öröksége. 
A velük egysorból kiemelkedőt nem fogadják el.  Ide a vezetőt mindig importálni kell.  Ezt már
kommunisták  is  felismerték  mikor  Czomát  ide  ejtőernyőzték.  Majd  Jenő  is  ugyanez  mikor  az
önkormányzati képviselőt idekergetik le. Viccelődtünk is vele mikor a városban eltévedt, ám a fiatal
demokraták nyugdíjas tagozata a keresésére indult. Vazul hát nem butaságba kezdett mikor saját
neveléseket akart.  Helyi emberekből helyi vezetőket. Lenne önszerveződés,  ha nem alázná meg
őket mindig Buda. Jenő sem értette meg ezt soha. Ő most is Brüsszelbe menne, nem keveredik ő itt
bele semmibe. Pedig fenéket nem: ott a vízpart, pont olyan mint az albán Durres, mindenki láthatja.
Amúgy mások is felismerték, hogy ez itt egy „űr” egy vákum. Példának okáért az Egyház is ide
koncentrál. Bölcsődétől az egyetemig meg lesz itt szépen lassan minden. Okosan is csinálják, ismét
centrum  leszünk.  Végre  már  nem  a  napszámosokat  rugdosó  gazdatisztek  gyártósora  leszünk,
csakhogy ebben ismét nincsen meg, hogy Vazuléknak hol a helyük. Hát mi lesz velük? 

Anno még a hajdani laktanya politikai tisztje, a Pintér nevű kommiszárja is beállt a templomba
elsőáldozni. Van tehát példa, lehet mit követni. Csakhogy abból nem lesz már se hatalom se pénz.
Olyan pedig nem lehet, akik itt 30évet ledolgoztak, a tortából még egy apró szeletet sem kapnak.
Tényleg sokat tettek, Kehidán nyilatkozat, rengeteget dolgoztak. Valóban nem járna nekik semmi?

Mentegettem itt azokat, akik az elrablásomat kiötletelték. 
Pancser munka volt egyébként, és Dóra ne hápogj az „emberrabláson” se. Egyrészt itt mindenki
tudja ebben mit tett, másrészt nem is csesztettelek vele téged se. Elhallgattam, sőt egérutat adtam.
Inkább  te  már  saját  magadat  cseszteted,  mikor  még  Kanizsa  tisztességes  főorvosát  is  átírattad
pénzért  hazugságra.  Hisz ilyen emberrablást  te  nem tehetsz.  Olyan nincsen így átbasztak téged
palánkon, ekkora emberrablásos hülyeségbe nem rángathattak bele, te nem lehetsz benn. 
Pedig de és Vazul volt. Ő szopatott téged így meg. Te ismerd meg, a történetetek pedig nem érdekel.
Engem a rendőrök sorozatrablásánál sem érdekelt ki mit hova visz, hanem az, hogy ki veti be őket.
Mit csacsognak rendőrségi rádión, főnökeiktől milyen utasításokat kapnak sutyiban a háttérben. 
Butaság Tündi is börtönőrt üti, sőt eleve verekedni felesleges. De te fellebbeztél is: csak ez számít.

Felénk nem játszik senki tiszta lapokkal. Szégyenli mindegyik, mit akar. Kisrendőr csak azt
akarta írjam alá az én gyerekem tette, aztán felejtsük el. Mert ő munkát nem akart. Ám azt nem
mondta, hogy dolgozni nem akar. Sőt az iskola is elvárta. Lustaságot szégyellte essünk már túl rajta.
Ám itt mindenki ez. Szociológia ezt nevezi a „polgárság hiányának”. Nem megdolgozott érte és
munkával érte el, hanem csak úgy mannaként kapta, ahol a munka csak rossz dolog, azt ne. Neki
csak úgy adják oda, ajándékba, aztán örül. Ha meg nem kapja meg, csak úgy a puszta semmire,
akkor hisztit rendez. Mondtam-e, hogy hülye? Igaz-e Dóra?

Vazul ebből főz, pont ebből a lustaságból. Ebből kéne neki kitermelni, nade annyira lusta ha
a saját pénzéből a saját munkájából kellene akár csak a saját(!) szórólapját, akkor egyetlen egy(!)
helyi  politikusunk  sem lenne.  Nulla.  Százasával  lennének  települések  ahol  önkormányzatok  se
lennének.  Ehhez  valóban  a  helyi  embereknek  kéne  forrásokhoz  jutni  (és  nem  a  vízpartot
elpocsékolni)  de mit tesznek érte? Egymást marják,  basztatják. A Bálintkát tényleg helyre kéne
tenni érte, hát mit eszik a népe ? Nade pont nekem kéne? 
Mentek a fenébe! (amúgy Ángyán doktornak sem ment az amit Vazul akar, csak Vazul is egy hüle.
Vak vezeti világtalanokat korszaka: a VIT-en nem ilyenre képezték, a Ferenc pápa meg bosszantja.)



Mi más utakat járunk Dóra. Az első legfontosabb, hogy itt NE legyen a barbárok korszaka.
Ahol ha leég a Deák sarka ne a bűnöst kergessék, mert attól nekik nem lesz szép. Ahol ha kell egy
értékes kastély melletti telek, amit persze lehet, akkor azt ne szégyelljék hanem egyenesen közöljék.
Ahol ha kérem az iratokat, de akár irattárotok, ne bűnözők módjára riadjatok, hanem tessék itt van. 

Küzdöttem azért, hogy legyenek bíróink és vesztettem? Fenéket vesztettem. Lesznek bírók.
Ehhez a jogszabályokkal még most sincsen olyan nagy baj. Persze már jócskán akad köztük

gonoszság, ám még mindig nem a numerus clausus mélysége. Még mindig meg lehet benne találni
azt ami kell, csak picit dolgozni is kéne. A gonoszságok kapcsán pedig lehetne idézni pl a jelenlegi
NER alapjairól dr Solyóm Lászlótól, dr Zlinszkytől is ütőseket, ám ők mind komolyak. Inkább a
szórakoztató műfaj Kolláth. Kolláth konkrétan azt jelenti ki ma is nézhető nyilvános előadáson,
hogy „cédák” vagytok. (én csak szolgálólányoztam) Akad hát gonoszság jócskán, de van fontosabb.

Mindezekkel a kritikákkal ugyanis az a baj, hogy mindig csak az érvényes ami működik is.
Amit emberek betartanak, alkalmazkodnak hozzá, elfogadnak. Nyilván van alaptörvény akkor, ha
az szerint (alapján) működik az ország. Feleslegesen kritizálják azt még valóban komoly jogtudósok
is, hisz mint ez látszik, tapasztaljuk is: ez ma létezik, sőt működik is. Ha működik, mert azt emberek
működtetik is, nos akkor „van”. Ha van, akkor értelmetlen a vita olyanról, hogy pl létezhet-e? 
Persze az megérthető mikor sokan nem akarják elfogadni, hisz eleve el sem hiszik ilyen létezhet.
Ők még a mesékben élnek. Hisznek még valami szebben, jobban, igazságosabban, ezért ahelyett
hogy kinyitnák végre a szemüket és tudomásul vennék azt ami „van” – inkább csak álmodnak.
Szóval  teljesen  felesleges  a  vita  például  arról,  hogy  a  NER  keletkezésekor  milyen  eljárási
szabályokat szegtek meg. Azokkal a szabálysértésekkel pusztán már születésének pillanatában a
sorsát, az irányát pecsételték meg. Ahogyan anno 1990-ben még lényeges elem,  hogy az átmenet
szabályos legyen.  Persze,  hisz  akkor  még arról  szólt  a  történet,  hogy eredményként  jogállamot
akartak kapni. Ma viszont teljesen más a helyzet. Hisz a NER bevezetésekor ugyanezen alapon már
szándékosan szarták le a szabályosságnak még látszatát is. Tették mert NER-nél már keletkezésének
pillanatában eldöntötték azt, hogy ezt fasisztáknak is szánják.   Bűnben fogant a bűnözők számára.   
 

Ugyanennek hétköznapja, érthetője kicsibe: jogunk van-e a tanútól kérdezni, megtudhatjuk-e
mi az arányos intézkedés rendőrtől,jogunk van-e iratokat megkapni, sőt egyáltalán azokról értesülni,
amiket elrabolnak cuccok hova lesz, amihez ügyésznek nincsen joga miként tehetitek meg, bíró
láncra verve vádhoz lett-e kötve stb... tehát Dórám helyesen jártál el, mikor fasiszta bírót adtad elő.
Ha ma pont ez a fasizmus sugárzik az alaptörvény szellemiségéből is (megint Sólyomot hozzam elő
az íratlan alkotmányról) nos akkor neked ezt is kell tenni. Ha egyszer ma az sugárzik, hogy nincsen
már semmilyen szabály, akkor ti is csak akkor járhattok el szabályosan ha mindent ami még írott
azokat ti is leszarjátok. Helyettük új, saját egyedieket alkottok. Azokat viszont tegyétek közzé, az
irattárotok ne dugdossátok. Ugyanis így meg nem bíróság, teljesen más. Barbár hordák küzdelme. 
Nade ha a barbárok csak erre adnak neked ma fizetést, akkor ebből kell neked a gyerekeket etetni. 

Ez a kényszer működteti rendszert. Rendre „mennek haza és megunják”: mert enni kell. 
Hát jó hírem van: szabályaink is vannak, és elfogadni, alkalmazkodni, beletörődni sem kell. 

Az a fasiszta szabály, hogy „nincsen szabály”, az nem szabály. El kell vetni, szavakra se érdemesek.
Mai gyagyások szövegei helyett az elődeink viszont készítettek szépeket. Amíg tehát nincsen más,
amíg például csak ez az OBH-s fasiszta állatság van, addig elő kell szedni a régieket. Akkor leszünk
állatokból újra emberek, amikor ismét felfedezzük az öregeket, a bölcseket. Azokban megtalálod az
irányt, majd ugyan sok-sok munkával, de még ebből a mai NER-es gyagyaságból is kikeresheted.
Aztán ha majd sokan és sokat kikeresitek rendre azt, hogy „mi a helyes”, akkor meg is szűnt. Már
nem ez lesz élő, a „van”. Azaz a nagytőke rabláncán való tartásotok sem lesz tovább működtethető.

No kihúztalak amibe bandád kevert és soha nem is volt olyan terv túlélem: intézzed a börtönt drága.
Ne pánikolj. Nem lesz felhajtás se és itt a Novákék lánya legtutibb biztonságod. Jobb ötletem van.

Készült 2023.05.10-én 6 oldalon amihez csatolok +6 oldal mellékletet. 
(egyik amiben Ferenc pápa is lefasisztáz titeket, a többi pedig amiket lobogtathatsz)



Missziós  út  legszebb  poénja  egyben  dilemmája:  "Jezsuiták  élesen  gondolkodnak,
homályosan  fogalmaznak"   Ezért  poénos,  mert  még  Ferenc  is  néha  homályos,  a
legfontosabb  téma.  Pl  "populizmust"  emleget  pesti  Sándor  palotában  járva  is,  ám
"fasizmust" ért, amit ki is mond. 
Idézet: "azt hiszem, néhányszor említettem Siegmund Ginzberg könyvét, az „1933-as 
szindrómát”: arról szól, hogyan születik meg Németországban a populizmus a Weimari 
kormány bukása után. A populizmusok így születnek: amikor van egy erő nélküli fél rész, és van 
valaki, aki a messiást ígéri." 
2022 szeptember 17 - https://www.facebook.com/vaticannews.hu

Ferenc tehát szelíden a "populizmus" szót használja a szélsőjobbos, fasiszta, náci 
államokra. A homályosságnak 2 oka is lesz:
1 - Ferenc Dél-Amerikában megismerte a peronizmust. Ott az embereknek sokkal nagyobb 
szitokszó ez a populizmus, mint itt Európában. Nálunk a fasizmus hatna hasonlóan, hisz mi 
azt ismerjük jól. (a populizmust még kevéssé)
2 - Ha viszont élesen kimondaná "itt fasizmus van" azzal nagy fájdalmat okozna. Ezt Ő is 
pontosan tudja, ezért részetekben adagolja. 
Nehéz téma tehát ez. Nehéz, hogy ki mikor és mennyire lehet őszinte... Mi az amit még 
megértenek és mi az amin már sértődnek. 

Ferenc pápa esetén is a fenti idézetből és az alábbiból kellene összerakni, hogy a NER-t, 
Orbánékat lefasisztázta (!)
"Tehát egy olyan Európára gondolok, amely nem válik a részeinek túszává és az önmagára 
hivatkozó populizmus áldozatává, de nem is válik cseppfolyós, sőt gáznemű dologgá, egyfajta 
absztrakt szupranacionalizmus képviselőjévé, amely nem vesz tudomást a népek életéről."
https://www.magyarkurir.hu/ferenc-papa/igazsag-es-szelidseg-osszekapcsolodnak-ferenc-papa-
magyarorszag-vezetoihez

Majd magyar püspököknek mondta szakadjanak le fasisztákról mert a békés pogányság 
érzéketlenné tesz:
"Ha bármiféle szekularizációval találkozunk, az valójában kihívás és felhívás arra, hogy 
megtisztítsuk az Egyházat mindenféle világiasságtól. Térjünk vissza ehhez a szóhoz, mely a 
legrosszabb: a világiasságba süllyedés a legrosszabb, ami történhet velünk! Ez egy békés, 
megnyugtató pogányság, olyan pogányság, amely nem veszi el a békédet. Miért? Mert jó? Nem! 
Hanem mert érzéketlenné tesz, elaltat!"
https://youtu.be/jlWsRKSErYw?t=1856

Végül az utolsó estén Jezsuitákkal bölcsen tették pont ezt a kéréskört feszegették. 
"Jezsuiták élesen gondolkodnak, homályosan fogalmaznak"
Poén és a nagy dilemma egyetlen mondatban: hogyan közöld velük, hogy ne legyenek 
fasiszta állatok? Ez a missziós út célja és tisztán is mondja. A megoldás talán az, hogy vagy 
kevésbé tömören azaz a gyagyás kurucok szintjén kéne, vagy nem is a beszéd eszköze 
kéne; imák, fogadalmak, cselekedetek, példák. Ahol nem baj ha nem érti, elegendő az is ha 
csak teszi... (idővel majd megérti)

https://www.facebook.com/rudolfjanos
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